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IEE @minvws.nl];

EEE @minvws.ni]
)

Sent: Wed 9/16/2020 8:24:59 PM

Subject: RE: jullie gedachten ....

Received: Wed 9/16/2020 8:25:00 PM

image001.ipg

N=1 maar ik wel hoor! In Den Haag en Delft meerdere keren meegemaakt.

@ minvws.nl

+31

van:[NEXT BEEEDM @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 21:07

) SEER irs. IEE)

@ minvws.nl>

)JE @ minvws.nl>
CREPE (@ minvws.nl>;

cc: 5.1.2e

Onderwerp: RE: jullie gedachten ....

Dank. Gaat idd over de registratieplicht. Ik word nl nergens gevraagd naar mijn gegevens. lk zie natuurlijk dat er wel horeca wordt

genoemd in de clustersitraps en vroeg me idd af of daarbij dan gebruik wordt gemaakt van de registratieplicht en uit jouw
antwoord leid ik af van wel.

Heel mooi.

Het is niet meer aan de orde gekomen in het inschalingsoverleg, maar als jullie rivm nog spreken is miss wel goed er nog eens naar

te vragen

Dank
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| 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ | (secretariaat: ‘TEE |

= minvws.nl |

e minvws.nl>

Verzonden: woensdag 16 september 2020 09:23

) SRE ov. EIR)
@ minvws.nl>

)SEE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: jullie gedachten ....

Goedemorgen,

lk neem aan dat je doelt op de registratieplicht? Het deel over stoppen met bco (waar overigens geen en nooit sprake van is) heeft



203220

IEEE «fcc lopen maandag opgepakt.

Registratieplicht: uit de rivm cijfers valt af te leiden dat het wordt gebruikt. Ik heb geen zicht op hoeveel gevallen dit is. Wij hebben

natuurlijk wel een paar praktijk casussen waarin reserveringsgegevens zijn opgevraagd (o.a. bioscopen en sportscholen). En krijgen
daar steevast positieve reacties over te horen (als in, heel goed samengewerkt). Als het inschalingsoverleg een vraag heeft hierover

dan hoor ik deze graag. Op basis daarvan kunnen we kijken of, wat, en hoe we eventueel iets uit willen vragen.
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